
Pescara chce zatrzymać Verrattiego

News - ASRoma.pl

Zmniejszają się szanse klubów, które interesują się pozyskaniem Marco

Verrattiego. W Pescarze chce pozostać na kolejny sezon sam zawodnik.

Tego samego chce też kierownictwo klubu, przez co również wzrasta

wartość rynkowa piłkarza. Takie wnioski można wyciągnąć po dzisiejszych

wywiadach osób związanych z graczem.

 

Donato Di Campli (agent Verrattiego) dla calciomercato.it:

- Ideą Pescary jest zatrzymanie go na kolejny sezon, w Serie A, co potwierdził

prezydent Sebastiani. Także piłkarz chce spędzić kolejny sezon w domu, ocenimy

wszystko na podstawie planów przyszłościowych i perspektyw jakie rysują się przed

Marco. Dopóki nie ma niczego konkretnego, próżnym jest o tym mówić. Jeśli będą

negocjacje, Pescara nas powiadomi i dołączymy później do sprawy. Zagranica? Nie

mogę niczego potwierdzić, w tym momencie czekamy aż klub zaproponuje

ewentualne porozumienie, potem ocenimy w spokoju przyszłość. W tym momencie

jest wiele zamieszania, chcę aby chłopak był spokojny i dokonał wyboru bez

pośpiechu i presji. Jest wiele zespołów, które go śledzą. W tej chwili plotki tworzą

zamieszanie, jedne są prawdziwe, inne przypadkowe, wolę spokój.

 

Daniele Sebastiani (prezydent Pescary) dla Radio Radio:

- Prawdą jest, ze Verratti podoba się wszystkim. Dla mnie Verratti ma pewną

wartość i jeśli za nią go nie sprzedam, zostanie w Pescarze. Mogę jednakże

zapewnić, że zostanie w Pescarze, podobnie jak Capuano. Zagrają w Serie A tutaj.

Jest bez wątpienia czystym talentem włoskiej piłki i gdybym był prezydentem

innego klubu, sprowadziłbym go natychmiast, jednak w tym roku zostanie tutaj z

nami.

 

Daniele Delli Carri (Dyrektor Sportowy Pescary) dla sportmediaset.it:

- Nie ma żadnego konkretnego zainteresowania graczem ze strony Romy i Genoi.
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